
 
 
 
 
      AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT           
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA  19  D’ABRIL DE DOS MIL SETZE 
 
Dia:  19 d’abril de 2016. 
Hora: 20 hores  
Lloc saló d’Actes de l’Ajuntament 
 
Hi assisteixen: 
                
Sr. Gabriel Ferrà Martorell                    IPG                  
Sra. Margalida Morell Martorell           IPG 
Sra. M. Immaculada Riera Matas       IPG 
Sr. Francesc Canyelles Marqués         IPG 
Sr. Joan Antoni Planells Rosselló          IPG 
Sr. Toni Marí Ensenyat                           PSIB-PSOE        
Sra. Isabel Martín Román                     PSIB-PSOE 
Sr Jesús Esteban Carrascón                 PSIB-PSOE   
Sra. Margarita Martorell Ribot             PP 
Sr. Antonio Deudero Mayans         PP 
 
 
No assisteixen: 
 
Sr. Xavier Adrover Galmés                   PSIB-PSOE 
 
La Secretaria-Interventora 
 
Margalida Mulet Cañellas 
 
            1.- Aprovació Pressupost Municipal Ordinari 2016 
    
 

Per part del Senyor Batle, s’explica que els pressuposts de l’ajuntament de 
Puigpunyent per a l’any 2016, segueixen el mateix criteri que s’ha tingut durant els 
darrers quatre anys. 

 
            Es tracta d’uns pressuposts realistes que tenen com a prioritat mantenir les 
despeses en els serveis bàsics i d’obligatòria prestació per part de l’ajuntament així 
com les partides relatives als aspectes socials, culturals ambientals i participatius. 
 
           Pren la paraula el Senyor Joan Antoni Planells Rosselló, delegat d’Hisenda i diu 
que pel que fa als ingressos, no s’augmenten imposts i taxes, de manera que es 
mantenen els ingressos dels darrers anys però sense augmentar la càrrega 
 
 

Amb l’objectiu de mantenir constant el rebut de l’IBI , s’aprova  una davallada 
de tipus del 0.54% al  0.51% per a compensar la “no aplicació” de la bonificació del 
10% en la base imposable vigent fins a 2015. 



Es preveu un augment en la recaptació degut a que aquest any 2016 l’IBI 
s’aplicarà amb les modificacions realitzades pel cadastre que suposen un augment en 
la base imposable de 2016 respecte a l’any anterior. 
 

La recaptació del IVT ha sofert un increment important durant els darrers anys 
degut a la conjuntura econòmica, per aquest motiu s’ha pressupostat el mateix que el 
recaptat el 2015 més una previsió d’augment del 15%. 

 
En quant a les despeses augmenta la partida de gent gran per la realització de 

millores al seu local. A la partida de fons social per fer front a dificultats fins 2015 també 
s’hi comptabilitzaven les factures referents al servei d’atenció psicosocial. S’ha creat 
una partida pròpia d’aquest servei amb un augment de les hores d’atenció que 
passen de 3,5 hores quinzenals a 5,5 hores quinzenals. 

 
Pel que fa al fons social per fer front a dificultats econòmiques augmenta 

respecte a la despesa real de 2015, tot i això es vol continuar amb el compromís que ja 
es va adquirir en la memòria de pressuposts de l’any 2015 de que en cas de necessitar-
ho, es farà la modificació de crèdit pertinent per tal de suplementar la partida. 

 
 Es manté el compromís de l’ajuntament de destinar el 0,7 % a cooperació 

internacional. 
 
En quan a les instal·lacions esportives, aquesta partida presenta probablement 

l’incrementa més significatiu respecte el pressupost de l’any anterior, degut a 
l’execució del projecte de millora del poliesportiu municipal. Tot i l’important 
increment, no es preveu finalitzar el projecte fins al 2017, motiu pel qual es repartirà el 
cost total del projecte entre els pressuposts de 2016 i 2017 

 
El Senyor Toni Marí del PSIB-PSOE, manifesta que el seu grup votarà en contra i 

efectua una explicació  del vot socialista : 
 

Els pressuposts municipals son l’eina bàsica que marca l’estratègia de gestió del 
govern municipal durant un any, amb aquest cas del govern en minoria del partit 
Independent. 
 

El grup municipal socialista votarà en contra dels pressupost pels següents 
motius : 
 

NO ja que el govern del partit independent en minoria ha governat sense tenir 
en compte a l’oposició, al manco al grup municipal dels socialistes. Nomes ens hem 
reunit per explicar la voluntat de funcionament i càrrecs del propi govern, res en quant 
el que respecta a l’interí general dels ciutadans de Puigpunyent. 
 

NO perquè no sabem quins son els objectius generals de legislatura del govern 
en minoria del Partit Independent, no hi ha hagut cap voluntat d’explicació ni cap 
interés de cercar punts en comú al manco amb nosaltres, els socialistes. 
 

NO  per que el govern en minoria del Partit independent  ha presentat un 
pressuposts fora de termini  sense cap tipus d’explicació ni molèstia en justificar ho. 

 
NO per que el govern en minoria del Partit Independent no ha mostrat cap 

tipus de sensibilitat ni li ha suposat cap problema que el principal partit de l’oposició no 
pugui assistir a les comissions informatives. Cosa que els socialistes hem manifestat en 
diferents ocasions al plenari municipal. 
 

NO perquè el govern en minoria del partit independent no ha complot 
compromisos dins el 2015 com el desenvolupament del pla turístic, pla forestal…. 



 
No davant un govern en minoria que es comporta com si tenques majoria 

absoluta i d’esquena a l’oposició i a les persones que aquesta representa. 
 
El Senyor Deudero del PP  intervé i diu que son uns pressuposts  que es duen a 
aprovació fora de termini . La manifestació del regidor d’Hisenda  de que son un 
pressuposts realistes , es cert, ja que a aquestes altures son mes una liquidació que un 
pressuposts , fent seguidament una explicació detallada damunt diverses . No obstant, 
agraeix  les explicacions donades pel regidor a les Comissió Informativa que es va 
celebrar. 
 
 El Senyor Batle intervé i diu que si bé es cert que els pressupost s’han aprovat 
amb retard, també es cert que això es un fet que es produeix a molts d’Ajuntaments 
tants de Balears com de l’etat espanyol,  i que està contemplat per la legislació vigent, 
per lo qual l’Ajuntament de Puigpunyent no es troba dins la il·legalitat, Per altra banda 
l’equip de govern del IPG es la llista mes votada, en mes representació i la que té el 
Batle. Li sorprèn l'actitud del Senyor Toni Marí quant el di 22 de març , per part de la 
batllia, se li  va enviar  un correu electrònic que sol·licita que s’incorpori a l’acta i que 
diu : 
 

 
 
Una vegada enviat el correu s’envia els següents watssaps que diuen així: 
 



22/04/16  15:04 Batllia.-  
“Bon dia. Acab d’enviar-vos un correu referent als pressuposts de 2016. Ja me direu 
coses. Salut i bones festes !!!” 
Toni Marí, rebuda la vostra adreça de correu. 
Toni Deudero, tal vegada des del consorci vos poden crear un correu corporatiu.... Si 
vos interessa ens ho fas saber 
El mateix evidentment pel grup socialista “ 
 
23/04/16  14:06 Toni Deudero.-  
“Hola !  
Farem un correu propi  
i vos ho faré arribar 
Tema comptes 2016 rebut, pens que hagues estat millor haver fet un poc de contactes 
previs.. 
Sobre tot perqué ara ens obligues a dedicar es quatre dies de vacances a fer una 
feina que voltros ja teniu feta 
 
14:49 
Batllia.-  
“Hola Toni d’acord tema corrreu. Referent als pressuposts, pensa que el que vos he 
enviat és un esborrany, on hi ha un percentatge molt gros de números ja compromesos 
i que entenc que és una feina respònsabilitat de l’equip de govern amb els serveis 
tècnics de l’Ajuntament ambastar aquest document. Per altre banda amb les dades 
que figuren al document, Pressupost 2015, Real 2015 i Pressupost 2016 sembla fàcil 
poder analitzar la nostra proposta, una PROPOSTA oberta a les sugerencies de la resta 
de grups. També vull manifestar que, precisament amb l’intenció que ja he apuntat al 
correu de fer el Ple dia 9 d’abril és un temps més que suficient, i sense necessitat de 
comptar els dies de festes de pascua, per poder fer  una mica de feina amb els 
comptes” 
 
15:03 
Toni Deudero.-  
 
“Ok, rebut, Slds i bones festes !” 
28/03/16 18:31 
Batlia.- 
“una cosa Toni 
Marí, perdona, vares rebre la documentació d’ingressos i despeses 2016? 
Que vaig enviar directement del meu correu” 
 
18;36 
Toni Marí.- 
“Si” 

Manifesta el Senyor Batle que aquesta paraula és l’unica fins a dia d’avui que 
ha arribat per part del grup socialista referent als pressuposts 2016. Que no es cert que 
no haguí hagut voluntat per part de l’equip de govern per arribar a acords, Tant el 
mail com els wautssap demostren clarament tot el contrari, una altra cosa es que no es 
vulgui arribar a aquest acords o que es pretengui bloquejar l’activitat de l’Ajuntament 
per part del PSOE 
 
 
Batlia.- Hola Toni. D’acord tema correu. Referent als pressuposts, pensa que el que vos 
he enviat es un esborrany, on hi ha un percentatge molt gros de números ja 
compromesos i que entenc que és una feina responsabilitat de l’equip de govern amb 
els serveis tècnics de l’Aju7ntament embastar aquest document. Per altre banda amb 
les dades que figuren al document Pressupost 2015, Real 2015 i Pressupost 2016 sembla 



fàcil poder analitzar la nostra proposta, una PROPOSTA oberta a les sugerencies de la 
resta dels grups 
 

Manifesta el Senyor Batle que no es cert que no haguí hagut voluntat per part 
de l’equip de govern per arribar a acords, una altra cosa es que no es vulgui arribar a 
aquest acords o que es pretengui bloquejar l’activitat de l’Ajuntament per part del 
PSOE 

 
Efectuat lo qual, i vist l’informe favorable de , la Comissió Informativa 

d’Hisenda, en la sessió celebrada el dia 14 d’abril de 2016, per part del Senyor 
Batle, es proposa a l’Ajuntament Plenari l’adopció del següent 
 
                                                                         ACORD 
 

Format el pressupost general d’aquest Ajuntament corresponent a l’exercici 
econòmic 2016 així com les seves bases d’execució i la plantilla de personal 
comprensiva de tots els llocs de treball, de conformitat amb el que disposen els articles 
168 i 169 del text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, aprovat pel Reial 
decret legislatiu 2/2004 de 5 de març, i l’article 18 del Reial decret 500/1990, de 20 
d’abril, pel qual es desenvolupa el capítol I del títol VI de la Llei 39/1988. 
 

Vist i conegut el contingut dels informes de l’Interventor municipal, de data 12 
d’abril de 2016  

 
Vist l’Informe de la Intervenció d’avaluació del compliment de l’objectiu 

d’estabilitat pressupostària de data 8 d’abril de 2016 del que se’n desprèn que la 
situació és de equilibri 
 

Vist l’Informe de la Intervenció d’avaluació del compliment de la regla de 
despesa de data 8 d’abril de 2016 del que se’n desprèn que la situació és de  
compliment 
 

Després de la deliberació dels senyors membres d’aquesta Comissió Informativa 
d’Hisenda, i amb els vots a favor dels senyors regidors Sr Gabriel Ferra Martorell, 
Margalida Morell  i Joan Antoni Planells Rosselló de IPG, i l’abstenció del Senyor Antoni 
Deudero Mayans del PP i en conseqüència per maioria absoluta, proposa a 
l’Ajuntament Ple l’adopció del següent acord: 
 

PRIMER. Aprovar inicialment el Pressupost General de l’Ajuntament de 
Puigpunyent per a l’exercici econòmic 2016 juntament amb les seves Bases 
d’Execució,  

 
SEGON. Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els 

llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i personal eventual. 
 
TERCER. Exposar al públic el pressupost general per al 2016 les bases d’execució 

i plantilla de personal aprovats, per un termini de quinze dies, mitjançant anuncis en 
el BOIB i en el taulell d’anuncis de l’Ajuntament, a efectes de presentació de 
reclamacions pels interessats. 

 
QUART. Considerar elevats a definitius aquests acords en el cas que no es 

presenti cap reclamació. 
 
CINQUÈ. Trametre’n un còpia a l’Administració de l’Estat, així com, l’organ 

competent de la CAIB 
 



L’esmentada proposta es aprovada amb els vots favorables de Sr. Gabriel Ferrà 
Martorell, Sra. Margalida Morell Martorell , Sra. M. Immaculada Riera Matas, Sr. 
Francesc Canyelles Marqués  i Sr. Joan Antoni Planells Rosselló de IPG, les abstencions 
de la Sra. Margarita Martorell Ribot i el Sr. Antonio Deudero Mayans del PP i els vots en 
contra del Sr. Toni Marí Ensenyat, Sra. Isabel Martín Román i Sr Jesús Esteban Carrascón                
del PSIB-PSOE   

 
I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió essent les vint  

hores quaranta minuts,  i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi, la 
Secretaria Interventora , la qual cosa certifico. 
 
 
El Batle                                                                             La Secretaria-Interventora 
 
Gabriel Ferrà Martorell                                              Margalida Mulet Cañellas 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


